
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 27. februar 2024 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

Frederik Zander (elevråd) 

Elliot Dalgaard (elevråd) 

 

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Poul Pedersen 

Martin Bjerre Ehmsen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Kirsten Wichmann 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Lene Bech Jeppesen 

Trine Dalgas 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

Godkendt. 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

Godkendt 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

 
a) Der har været artikel om Generation 
Sunde Børn i JydskeVestkysten. I forbindelse 
med projektet er der den 16. april 2024 kl. 
16-18 workshop for forældre om søvn og 
skærmvaner. Derudover har der været en 
artikel på Facebook og Aula med positiv 
omtale af Skolepatruljens indsats i 
forbindelse med ”Den sureste uge”. 
 



Mellemtrinnet og overbygningen er i gang 
med at øve til gymnastikopvisninger. 
 
Nyt møde med ny SSP-konsulent og politi. 
Hvad kan vi bruge dem til? Hvordan kan vi 
samarbejde? 
 
Vi har haft seks lærere afsted på kursus om 
højtbegavede børn. Fra næste skoleår skal 
alle i 1. klasse screenes for høj begavelse. 
 
b) Intet 
 
c) Der er kommet en ny lærer. Det går 
supergodt. 
 
Indskolingen har fået nye touch skærme i 
klasserne som erstatning for smartboards og 
projektorer.  
 
e) Ølgod Byudvikling: Skolen byder ind med 
forskellige bidrag. Vi skal bl.a. hjælpe med at 
jævne sand ud i en sandkasse på torvet. Skal 
måske hjælpe med at lave nogle plakater. 
Der er plads til flere i gruppen, der arbejder 
med det. 

5: Skolebestyrelsesvalg 

Tidsplan (bilag) 

 

Tidsplan godkendt. 
Skolebestyrelsen laver en lille video om at 
sidde i bestyrelsen. Maja laver en drejebog 
om hvad der kan siges, og efterfølgende 
kommer bestyrelsesmedlemmerne forbi 
skolen for at blive filmet.   
På valg:  
Poul, Knud Erik og Heidi. 
Poul modtager ikke genvalg. 
Heidi og Knud Erik modtager genvalg. 
 

6: Værdiregelsæt 

Drøftelse og evt. godkendelse af opdateret 

skrivelse (bilag) 

 

Ordensreglementet er justeret til, så det 
lever op til lovgivningens krav. 
 

7: Skoleudviklingsplanen 2023-24 version 

1 

Orientering om hvor langt vi er i arbejdet 

med planen og kort drøftelse (bilag) 

 

Skoleudviklingsplanen afløser 
kvalitetsrapporten, og den skal præsenteres 
for skolechefen den 6-5-24, hvor 
medlemmer fra bestyrelsen gerne skal 
deltage.  
 
Kommentarer: vi arbejder med 
fraværsregistrering. 



Der arbejdes med mere målrettet aktivitet i 
SFO. 

8: Drøftelse af overbygningen 

På baggrund af analyse af elevtal (fortsat 

fra tidligere møder) 

 

- Hvordan gør vi evt. overbygningen 

mere attraktiv? (Evt. udskyder 

efterskole til 10. skoleår) 

 

• Ideer: 
Linjer med mulighed for mere 
praktisk undervisning. 

• Andre valgfag i 9. klasse. 

• Mere erhvervspraktik. 

• Udlandsrejse i 9. klasse i stedet for 
turen til København. 

• Samarbejde med efterskolen. 
 

 
Hvad siger eleverne, der skal til:  

• Valgfag 

• Erhvervspraktik 

• Afvekslende skoleuge 

• Senere mødetid 

• Skolevenner 

• Mere bevægelse 

• Styrke fællesskabet 

• Indflydelse 
 

Evt. temadrøftelser mellem skolebestyrelse 
og elevråd et par gange om året. 

9: Evt. 

 

 

 

10: Lukket del af mødet: 

 

 

 

11:  Næste møde:  

 

9. april 2024 

Anbefalinger fra UVM vedr. brug af skærme 

i skole og SFO 

 
 

  

 

 

 

 

 


